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Vragen van het lid Thieme (PvdD)
aan de minister van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit over het
onderzoek naar de toelating van
Asherakatten. (Ingezonden
7 augustus 2008)

1
Kunt u uiteenzetten waarom het
onderzoek naar en de verdere
behandeling van de zaak rondom de
drie Asherakatten reeds acht
maanden duurt en naar schatting nog
enkele maanden zal kosten?1

2
Bent u bereid u in te spannen om de
looptijd in te korten van onderzoeken
en rechtszaken waar levende dieren
bij betrokken zijn? Zo ja, op welke
wijze en op welke termijn? Zo neen,
kunt u dit toelichten?

3
Kunt u uiteenzetten op welke wijze
wordt voorkomen dat in de toekomst
meer gekruiste dieren worden
geëxporteerd naar Nederland en in
de opvang belanden?

4
Kunt u uiteenzetten wat er met de
drie katten zal gebeuren indien
besloten wordt deze niet naar hun
oorspronkelijke bestemming te laten
gaan?

5
Wat beschouwt u als de (ethische)
randvoorwaarden voor het fokken of
in Nederland toelaten van nieuwe

(katten)rassen, mede gelet op de
factoren natuurlijke leefomgeving,
natuurlijk gedrag en mogelijke risico’s
voor het ecosysteem en de
volksgezondheid?

6
Bent u bereid duidelijk beleid te
formuleren ten aanzien van het
fokken en het in Nederland toelaten
van nieuwe (katten)rassen, waarbij
ingegaan wordt op de in de vorige
vraag genoemde voorwaarden? Zo ja,
op welke wijze en op welke termijn?
Zo neen, kunt u dit toelichten?

1 http://www.telegraaf.nl/binnenland/1613327/
__ChinSan_nog_niet_naar_baasjes__
.html?p=18,1
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